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Vragen van het lid Eski (CDA) aan de
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het artikel «De
stalling is vol». (Ingezonden
16 februari 2010)

1
Kent u het artikel «De stalling is
vol»?1

2
Is het waar dat het aantal reizigers dat
met de fiets naar het station komt
fors gestegen is en naar verwachting
blijft stijgen? Deelt u de mening dat
dit een positieve ontwikkeling is?

3
Is het waar dat de huidige
uitbreidingsplannen voor
fietsenstallingen al ontoereikend zijn
voor de huidige behoefte, laat staan
voor groei? Bent u ook van mening
dat reizigers die langer dan 3 dagen
wegblijven maar niet op de fiets
moeten komen?

4
Vindt u het een goede ontwikkeling
dat fietsers, die hun fiets in de stalling
niet kwijt konden, hun fiets
kwijtraken, doordat ambtenaren
direct overgaan tot inbeslagname?

5
Heeft Prorail een planning voor het
inspelen op de toekomstige behoefte
aan fietsenstallingen? Welke
maatregelen neemt u om te zorgen
dat het aantal stallingsplaatsen op

korte termijn weer in lijn komt met de
behoefte?

1 NRC Next, 12 februari 2010.
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